
Rozhovor 

 

Miroslav Bartoníček 

 

Toto je můj děda, je mu 70 let, narodil se v Budislavi, ale žije v Dolním Újezdě a vybrala jsem si ho, protože jsem 

se chtěla dozvědět, jaké měl mládí. Převážně děda je na zahrádce a, nebo na rybách to jsou věci ho hlavně baví. 

 

 

 

Nelepší zážitek v dětství? 

 

Jo to bylo, když jsem chytil svoji první rybu, byl to pstruh, a to jsem jí chytil do ruky. 

 

Nejlepší zážitek v dárek? 

 

Myslím, když mi bylo 10 let tak jsem ke svým narozeninám dostal štěně a vybrali jsme pro něj jméno Brok. 

 

Jakou vzpomínku máš se svými dětmi? 

 

Když byli malý tak jsme každou neděli chodily s nimi do maštal, abychom kluky utahaly hlavně Lukáše - nejmladší 

syn - ale stejně to moc nepomáhalo. Byl pořád aktivní, že to někdy bylo až až.  

 

Největší změna v životě? 

 

Když jsem se oženil. 

 

Viděl si něco na co si pyšný? 

 

Ano když jsem byl na vojně v Praze na hradě tak jsem viděl volbu prezidenta Ludvika Svobodu. 

 

Jaké to bylo na vojně? 

 

Hele ono to bylo tak zajímavé prostě jsi stál u hlavní brány na hradě a za pár hodin tě vystřídal jiný chlap. Ale 

pamatuju vždycky když jsem tam stál tak jsem koukal na Petřín to byla moje největší zábava. 

 

Kde jsi pracoval, když jsi byl mladý? 

 

Hele to bylo Poličce Adamovské strojírny jsem tam musel dojíždět na kole. 

 

A co jsi tam dělal? 

 

Soustružníka jsem tam musel stát a dávat pozor abych to udělal dobře. 

 

A co děláš teďka ve volném čase? 

 

Trávím ho tak že jezdím s Markem – syn - na ryby do Poličky na přehradu. 

 

Jakou největší rybu jsi chytl? 

 

Jo to byl sumec a měl 120 cm potom to už většinou byli kapři a takový menší. 

 

A co děláš rád s Babičkou? 

 

No s babi jezdíme do lesa nebo se o to snažíme ale většinou jsme na zahrádce a pracujeme na zahrádce. 


